
Referat af generalforsamling i Cyklistforbundet, Roskilde afdeling 

mandag den 25. marts 2024 
 

 

Der var mødt 15 medlemmer op til generalforsamlingen. 

 

Formand for Roskilde afdeling Susanne Olsen bød først velkommen til deltagerne og foreslog 

herefter, at deltagerne efter tur kort præsenterede sig selv. Efter præsentationsrunden foreslog 

Susanne på vegne af bestyrelsen, at John blev valgt til dirigent. 

 
 

1. Valg af dirigent 
 

John Ølgaard Jensen fra bestyrelsen blev valgt som dirigent. 

 

2. Formandens beretning 

 
Susanne Olsen holdt som formand for Roskilde afdeling en mundtlig beretning, der 

fulgte den til deltagerne omdelte skriftlige beretning. 

 

Der var forskellige kommentarer til beretningen. 
Torsten fortalte om en alternativ rute (Universitetsstien) for en del af supercykelstien 

og om ulykker på en sti i Århus, der ligner Universitetsstien. John fortalte om til højre 

for rødt for cyklister, hvor der mangler et skilt ved Hestetorvet. Mogens roste 

beretningen og det arbejde afdelingen har udført i den beskrevne periode. 

Beretningen blev vedtaget. 

 

3. Kassererens beretning/regnskab 

 
Birthe Buch, der er foreningens kasserer, fremlagde regnskabet for 2023. 

Der var et par enkelte opklarende spørgsmål, som Birthe svarede på. 

Det blev nævnt, at vi godt kunne bruge et større beløb til foredragsholdere, og der blev 

talt om forskellige muligheder for at søge penge til formålet. 

Regnskabet blev vedtaget. 

 

4. Indkomne forslag 

 
Der var ikke indkommet forslag. 

 

  



5. Valg til bestyrelse, bestyrelsessuppleanter, revisor og 

revisorsuppleant. 

 
Bestyrelsesmedlemmerne Susanne Olsen, Bjarne Johansson og Arne Strøm blev 

genvalgt. Mogens Rosenquist blev genvalgt som suppleant til bestyrelsen. 

Der var genvalg til Betina Dezezar som revisor og Birthe Andersen til 

revisorsuppleant.  
 

6. Valg til landsmødet af delegerede samt suppleanter 

 
Susanne Olsen og Bjarne Johansson blev valgt som delegerede til landsmødet. 

Benny B. Andersen blev valgt som suppleant. Per vil gerne deltage som menigt 

medlem, og Mogens vil måske deltage som menigt medlem.    

 

7. Eventuelt 

 
Under punktet eventuelt fik vi kaffe, te og kage. Flere emner blev berørt bl.a. 

cykelmedtagning i tog og på færger. Emner som Roskilde Afdeling har stillet 

forslag om på de sidste landsmøder. 

 
Referent: 

Bjarne Johansson 


